

avril /April 2002

**COMMISSION I  
AFFAIRES GÉNÉRALES ET POLITIQUE DE LA CONFÉRENCE  
(22-24 avril 2002)**

**Liste des Documents préliminaires  
publiés par le Bureau Permanent**

\* \* \*

**COMMISSION I  
GENERAL AFFAIRS AND POLICY OF THE CONFERENCE  
(22-24 April 2002)**

**List of Preliminary Documents  
published by the Permanent Bureau**



## Liste des Documents préliminaires publiés par le Bureau Permanent

- Doc. préél. No 16 :** Quelques réflexions sur l'état actuel des négociations du projet sur les jugements dans le contexte du programme de travail futur de la Conférence, soumises par le Bureau Permanent – février 2002
- Doc. préél. No 17 :** L'impact d'Internet sur le projet sur les jugements : nouvelles pistes de réflexion, note préparée pour le Bureau Permanent par Avril Haines, Collaboratrice juridique temporaire – février 2002
- Doc. préél. No 18 :** Les conventions d'élection de for dans le contentieux international : leur utilisation et les problèmes juridiques qu'elles soulèvent dans le cadre du Texte provisoire, note préparée pour le Bureau Permanent par Avril Haines, Collaboratrice juridique temporaire – février 2002
- Doc. préél. No 19 :** La Conférence de La Haye de droit international privé : Déficit de ressources et positionnement stratégique, Rapport Pricewaterhouse-Coopers – mars 2002
- Doc. préél. No 20 :** Observations sur la stratégie de la Conférence de La Haye en réponse à la lettre du Secrétaire général du 30/31 juillet 2001 – mars 2002
- Doc. préél. No 21A :** Projet de plan stratégique de la Conférence de La Haye. Synthèse, établie par le Bureau Permanent – mars 2002
- Doc. préél. No 21B :** Conférence de La Haye de droit international privé. Projet de plan stratégique, établi par le Bureau Permanent – mars 2002
- Doc. préél. No 22 :** Project de budget et exposé des motifs pour l'exercice financier XLVIII (1<sup>er</sup> juillet 2002 – 30 juin 2003) établi par le Bureau Permanent (pour information) – avril 2002
- Doc. préél. No 22S :** Budget supplémentaire a financier par des contributions volontaires pour l'exercice financier XLVIII (1<sup>er</sup> juillet 2002 – 30 juin 2003) établi par le Bureau Permanent (pour information) – avril 2002
- Doc. préél. No 23 A :** Avant-projet de Convention sur la loi applicable à certains droits sur des titres détenus auprès d'un intermédiaire, tel qu'adopté par la Commission spéciale le 17 janvier 2002 – initialement diffusé en tant que "*Document préliminaire No 8 de février 2002 à l'attention de la Commission spéciale sur les titres intermédiés*" – avril 2002
- Doc. préél. No 23 B :** Avant-projet de Convention sur la loi applicable à certains droits sur des titres détenus auprès d'un intermédiaire – Proposition d'amendement à la version provisoire - (à désigner « avant-projet d'avril 2002 ») – avril 2002
- Doc. préél. No 24 :** Le Projet de La Haye sur les titres intermédiés : Travaux entrepris et progrès réalisés depuis la réunion de la Commission I sur les affaires générales et la politique de la XIXe session de la Conférence de La Haye des 21-22 juin 2001 – avril 2002
- Doc. préél. No 25 :** Note sur l'état des travaux relatifs au suivi des Conventions de La Haye en matière de coopération judiciaire et administrative, établie par le Bureau Permanent – avril 2002
- Doc. préél. No 26 :** Proposition de réunion de suivi de la quatrième réunion de la Commission spéciale sur le fonctionnement de la *Convention de La Haye du 25 octobre 1980 sur les aspects civils de l'enlèvement international d'enfants* qui s'est tenue à La Haye du 22 au 28 mars 2001, établie par le Bureau Permanent – avril 2002

## List of Preliminary Documents published by the Permanent Bureau

- Prel. Doc. No 16:** Some reflections on the present state of negotiations on the Judgments Project in the context of the future work programme of the Conference, submitted by the Permanent Bureau – *February 2002*
- Prel. Doc. No 17:** The impact of the Internet on the Judgments Project: thoughts for the Future, prepared for the Permanent Bureau by Ms Avril Haines, Temporary Legal Officer – *February 2002*
- Prel. Doc. No 18:** Choice of Court Agreements in International Litigation: Their Use and Legal Problems to Which They Give Rise in the Context of the Interim Text, prepared for the Permanent Bureau by Ms Avril Haines, Temporary Legal Officer – *February 2002*
- Prel. Doc. No 19:** The Hague Conference on Private International Law: Resource deficiencies and strategic positioning, PricewaterhouseCoopers Report – *March 2002*
- Prel. Doc. No 20:** Observations concerning the strategy of the Hague Conference in reply to the Secretary General's letter of 30/31 July 2001 – *March 2002*
- Prel. Doc. No 21A:** Draft Strategic Plan of the Hague Conference. Executive Summary, submitted by the Permanent Bureau – *March 2002*
- Prel. Doc. No 21B:** The Hague Conference on Private International Law. Draft Strategic Plan, submitted by the Permanent Bureau – *March 2002*
- Prel. Doc. No 22:** Proposed Budget and Explanatory Notes for Financial Year XLVIII (1 July 2002 – 30 June 2003) submitted for information by the Permanent Bureau – *April 2002*
- Prel. Doc. No 22S:** Supplementary Budget to be funded through voluntary contributions for Financial Year XLVIII (1 July 2002 – 30 June 2003) submitted for information by the Permanent Bureau – *April 2002*
- Prel. Doc. No 23 A :** Preliminary draft Convention on the law applicable to certain rights in respect of securities held with an intermediary, as adopted by the Special Commission on 17 January 2002 – previously distributed as "*Preliminary Document No 8 of February 2002 for the attention of the Special Commission on indirectly held securities*" – April 2002
- Prel.Doc. No 23 B :** Preliminary draft Convention on the law applicable to certain rights in respect of securities held with an intermediary suggestions for amendment of the provisional version - (to be referred to as the "April 2002 preliminary draft") – April 2002
- Prel. Doc. No 24:** The Hague Project on Indirectly Held Securities: Work undertaken and progress made since the meeting of Commission I on General Affairs and Policy of the XIXth Session of the Hague Conference on 21-22 June 2001 – *April 2002*
- Prel. Doc. No 25:** Note on the current status of work relating to the monitoring of the Hague Conventions on judicial and administrative co-operation, submitted by the Permanent Bureau – *April 2002*
- Prel. Doc. No 26** Proposal for a follow-up meeting to the Fourth Meeting of the Special Commission to review the operation of the *Hague Convention of 25 October 1980 on the Civil Aspects of International Child Abduction*, which took place at The Hague from 22-28 March 2001, submitted by the Permanent Bureau – *April 2002*